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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Isabella Lövin (MP)

2020/21:647 Vindkraftssnurror som icke återvinningsbart avfall

EU-kommissionen har precis tillkännagivit sin ambition att storsatsa på 
vindkraften inom EU, och då inte minst den havsbaserade. Från en kapacitet på 
12 gigawatt i dag vill man expandera till en kapacitet på 60 gigawatt inom 10 
år, och 300 gigawatt till år 2050. 

Det som inte framkommer i sammanhanget är att en stor del av 
vindkraftverken, och då särskilt själva rotorbladen, bestående av 
glasfiberarmerad plast, är icke återvinningsbar med nu kända tekniker.

Bara i Sverige finns beräkningar på att vi på lite sikt kommer att ha uppemot 
135 000 ton glasfiberarmerad plast som vi inte vet vad vi ska göra med.

Om nu både Sverige och EU ska satsa så stort på vindkraften framöver så 
innebär det samtidigt att vi ackumulerar en enorm mängd avfall som vi inte kan 
återvinna.

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande fråga till miljö- och 
klimatminister Isabella Lövin:

 

Vad anser ministern att vi ska göra med den enorma mängden icke 
återvinningsbart avfall från det växande antalet vindsnurror i Sverige?

………………………………………

Yasmine Eriksson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-23
Besvaras senast
2020-12-02 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


